

Møte:	Medvirkning forprosjekt – 18 Medisinsk teknologisk avdeling – felles. Møte D3	Prosjekt:	Nye Aker og Nye Rikshospitalet
Saksnr:	123182	Dok.dato:	12.05.2022
Møtedato:	10.05 / start kl 08.30 – slutt kl 10.45	Sted:	Forskningsparken
Referent:	Elisabeth Gudmundsen	Neste møte:	06.09.2022

Deltakere/mottakere:

Navn	Funksjon	Organisasjon	Tilstede
John Ragnar Hørthe	Gruppeleder MTA / NOM	OUS	X
Trond Strømme	MTA	OUS	X
Per Arne Jørgensen	MTA / NOM	OUS	X
Else Riise	MTA / NOM	OUS	X
Shafi Mubashar	MTA	OUS	X
Pernille Salvesen	Verneombud	OUS	X
Adnan Mrsic	Tillitsvalgt Fagforbundet	OUS	
Ylva Haig, DNLF	Tillitsvalgt DNLF	OUS	
Morten Olsen, møter for Anders Johnsen	Tillitsvalgt NITO	OUS	X
Anita Fenne	Fagkoordinator Nye OUS	OUS	X
Arne Thormod Myklebust	Fagkoordinator Nye OUS	OUS	X
Odd Rønningssveen	Smittevern - hygienesykepleier	OUS	X
Bjørn Tore Mølsæter	Utstyrsrådgiver (RUT)	Prosjekteringsgruppen	X
Marte Loen	Arkitekt (ARK)	Prosjekteringsgruppen NRH/ARK	X
Julia Gaczek	Arkitekt (ARK)	Prosjekteringsgruppen NRH/ARK	X
Henni Steiniger	Arkitekt (ARK)	Prosjekteringsgruppen NSA/ARK	X
Kristina Rodgers	Arkitekt (ARK)	Prosjekteringsgruppen NSA/ARK	X
Ralf Kristensen	Fasilitator	HSØ PO	X
Elisabeth Gudmundsen	Referent	HSØ PO	X

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
03-00		<p>Agenda for dagens møte</p> <p>Møtet er det tredje i en serie på fire i hovedaktivitet D som skal gå til høsten 2022 og som skal ivareta medvirkning i gruppe 18 Medisinsk teknologisk avdeling.</p> <p>Gruppen skal vurdere utforming av funksjonsområdet, herunder:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Plassering i bygget • Sikre at alle rommene i funksjonene er riktig plassert med hensyn på arbeidsprosesser og flyt for pasienter, ansatte og varer • Gjennomgang av konsepter og hovedprinsipper for funksjonsområdet <p>MERK at innredning og funksjonskrav for unike rom skal foregå i detaljprosjekt.</p> <p>Agenda</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Godkjenning av referat fra medvirkningsmøte D2 2. Gjennomgang av utsendt materiale 3. Gjennomgå gjenstående punkter fra referatet og tilbakemeldingene D2 4. Oppsummering og aksjonspunkter til avklaring 5. Veien videre 			
03-01		<p>Godkjenning av referat fra medvirkningsmøte D2</p> <p>Referatet er godkjent.</p>			

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
03-02		<p>Gjennomgang av utsendt materiale</p> <p>Kommentarer og aksjoner fra gjennomgangen er tatt med nedenfor:</p>			
03-02-01		<p><u>Nye Aker</u></p> <p>Samme plassering av hovedavdelingen som i møte D2.</p> <p>Det er plassert inn 10 arbeidsplasser.</p> <p>Medvirkningsgruppen er fortsatt bekymret for at det ikke er tilstrekkelig plass til de ønskede arbeidsplassene og at mye av arealene ikke har tilgang til dagslys. Ønsker å prioritere arbeidsplasser fremfor lager.</p> <p>Gruppen har laget et forslag til innredning av arealene som ble gjennomgått i møtet. Det er ønske om at man prøver å få til et makeskifte med forskningsarealene slik at MTA får mer tilgang til dagslys, ved f.eks å flytte et møterom for forskning inn i mørk kjerne dersom dette er mulig.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Gruppeleder oversender forslag til revidert romfordeling • ARK ser på mulige løsninger for å få tilgang til mer dagslys for funksjonen • Møterommet plasseres mer sentralt i avdelingen. Der møterommet lå, legges det to arbeidsplasser. • Rom for dekontaminering av utstyr på MTA skal ikke være et standard desinfeksjonsrom. Rommet bør ligge i ytterkant av avdelingen. MTA planlegger et tilsvarende rom på RH, sender over informasjon om dette. • Stråleskjermet verksted og dekontamineringsrommet kan slås sammen. • Det ønskes flere stillerom, areal tas innenfor arealrammen. 	<p>Gruppeleder</p> <p>ARK</p> <p>ARK</p> <p>ARK</p> <p>Gruppeleder</p> <p>HSØ PO/ARK</p>	<p>Snarest</p> <p>Neste møte</p> <p>Neste møte</p> <p>Neste møte</p> <p>31.05</p> <p>Neste møte</p>	<p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<ul style="list-style-type: none"> Inntransport av stort utstyr må ivaretas. Ønsker 1200M dører til verksted og lager – også til møterom for å få plass til å ta inn stort utstyr. Ett toalett tas ut av romlisten ARK sjekker om det er mulig å utvide satellitt for MTA med 15 kvm og flytte det mellom forskning UiO (blått) og operasjon (grønt) område. Areal overføres fra andre funksjoner i MTA HSØ PO sjekker om det er mulighet for kortidsparkering for utstyrsleverandører ved VDS. OUS må evt prioritere plasser for dette i parkeringshuset. <p>Det vurderes om det skal etableres et sentralt rom for gassing av utstyr på Aker. Det er viktig for MTA at det er lett tilkomst for MTA dersom dette skal være hensiktsmessig for dem å bruke det.</p> <p>Andre satelitter er OK.</p> <p>Kuvøsevask ivaretas i sengesentralen i U1.</p>	<p>ARK</p> <p>HSØ PO</p> <p>ARK</p> <p>HSØ PO</p>	<p>Neste møte</p> <p>Neste møte</p> <p>Neste møte</p> <p>Neste møte</p>	<p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Info</p> <p>Info</p> <p>Info</p>
03-02-02		<p><u>Nye Rikshospitalet</u></p> <p>Plassering av hovedavdelingen er samme som i møte D2.</p> <p>Farmasitunet er flyttet. Kuvøsevask er flyttet og ligger nå ved siden av MTA.</p> <p>Satelitter op/int er plassert mellom funksjonene, likt i plan 3 og 4. Operasjon ønsker en annen plassering. MTA er fleksible så lenge plasseringen er inne i grønn sone. Bør ligge så nært heis som mulig.</p>			

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>Det er ikke satt av egne lager for tverrgående MTU, skal ivaretas i generelt utstyrslager.</p> <p>Medvirkningsgruppen har laget et forslag til endret fordeling av arealene som ble gjennomgått i møtet.</p> <p>Gruppeleder oversender forslag til revidert arealfordeling.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Stillerom ønskes på 6 kvm slik at de kan brukes både som én arbeidsplass eller som møterom. Plasseres ut mot fasade. • Forslag om at kopirommet kan inngå i lager, utstyr (13.03.027). MVG avklarer om dette er hensiktsmessig siden dette er et lager for tverrgående utstyr som bør være tilgjengelig fra utsiden etter stengetid. <p>WC er plassert utenfor avdelingen. Det jobbes med å plassere WC i hele bygget.</p> <p>Det er satt av parkeringsplasser for servicepersonell i parkeringshuset under forplassen.</p>	<p>Gruppeleder</p> <p>ARK</p> <p>Gruppeleder</p>	<p>Snarest</p> <p>31.05</p>	<p>Åpen</p> <p>Åpen</p>
03-03		<p>Gjennomgå gjenstående punkter fra referatet og tilbakemeldingene D2</p> <p>Aksjonspunkter i referat fra møte D2 og tilbakemeldinger fra medvirkningsgruppen er fulgt opp og svart ut i det oppdaterte materialet.</p>			Info
03-04		<p>Oppsummering og aksjonspunkter til avklaring</p> <p>HSØ PO gjennomgikk overordnede aksjoner fra møtet. Punktene ble sendt til gruppen rett etter møtet:</p>			Info

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<ul style="list-style-type: none"> • Gruppeleder oversender tegninger og kommenterer romlistene - snarest • Gruppeleder oversender informasjon om dekontamineringsrom til Anita Fenne for videresendelse til HSØ PO • ARK oppdaterer tegningene iht innspill i møtet • Videre tilpasning av arealene på Aker for å få mer tilgang til dagslys for arbeidsplasser MTA • Avklare plassering av satelittverksteder operasjon begge steder <p>Alle parter starter omgående med arbeid med innspill fra møtet, som forberedelse til neste møte.</p> <p>OUS sender omforente tilbakemeldinger via gruppeleder til fagkoordinator Nye OUS innen 31.05 kl 12:00.</p>	<p>Gruppeleder</p> <p>Gruppeleder</p> <p>ARK</p> <p>ARK</p>	<p>31.05</p> <p>31.05</p> <p>Neste møte</p> <p>Neste møte</p>	<p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Info</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
03-05		<p>Veien videre</p> <p style="text-align: center;">Videre arbeid etter medvirkningsmøte D3 og fram til og med D4</p> <p>Etter møteserie 8 (D3) i medvirkningsprosessen i forprosjektet vil tilbakemelding vurderes og oppdateres/implementeres i materiale til D4 som tidligere.</p> <p>Forprosjektrapporten Ferdigstilles til uke 37. Deretter vil forprosjektrapporten sendes til behandling i prosjektstyret for Nye Åker og Nye Rikshospital, styret i Oslo universitetssykehus og styret i Helse Sør-Øst. Beslutning (B4) er planlagt i styret i Helse Sør-Øst RHF innen utgangen av 2022.</p> <p>Samtidig med at forprosjektrapporten ferdigstilles utvikles løsninger videre som del av medvirkningsprosessen og avsluttes i aktivitet D (møte D3 og D4).</p> <p>Dette betyr at det kan være ulikt nivå på illustrasjoner og skisser i forprosjektrapporten og det materiale som legges frem i møte D4.</p> <p>Hva oppdateres etter 9. møteserie D4 Innspill og tilbakemelding fra D4 vurderes og tas videre med i detaljprosjektet (tentativt oppstart 2023)</p> 			